
 
Turismen behöver nya kraftfulla satsningar! 
  
(Toni kommentar: det var en nyhet för mig, tjäna pengar – var finns bidragen har alltid 
tidigare varit honnörsordet) 

- Turismen i norr är en klart växande framtidsbransch! Det säger Karin Åström 
riksdagsledamot och s-företrädare i näringsutskottet efter att ha deltagit på 
turismorganisationernas årliga konferens i Kalmar, tillsammans med företrädare för Swedish 
Lapland. 
 
- Från hela Europa finns idag ett oerhört stort intresse för besök och upplevelser i hela länet - 
från fjäll till kust, konstaterar hon men menar att framgångarna nu förpliktigar. 
 
- Om vi ska klara av att fortsätta växa och verkligen låta turismnäringen bli en hållbar bransch 
då måste vi satsa stort och brett, säger hon och understryker vikten av kraftfulla satsningar på 
bl a kompetensutveckling. 
 
- Det här är en för oss fortfarande relativt ny näring som i dagens samhälle ställer stora krav 
på allt från språk till insikt i andra kulturer och allmänt kunskap om den moderna turistens 
behov och förväntningar, säger Karin Åström och pekar på en rad andra viktiga satsningar 
som måste göras för att turismen ska kunna bli en stark och hållbar näring i norr. 
 
Det handlar framför allt om infrastrukturen. Självklart måste vi för att kunna tillmötesgå en 
växande turism ha allt från bra vägar och järnvägsnät till e fungerande flygtrafik. 
 
- En av de viktigaste satsningarna vad gäller flyget är att etablera både Luleå och Kiruna 
flygplatser som internationella tullflygplatser. En sådan satsning skulle garanterat förstärka 
charterturismen, menar hon och tillägger att till infrastrukturen hör också behovet av fortsatt 
utbyggnad av 3G-nätet. 
 
-Inte minst fjällturisterna måste för sin säkerhet idag veta att de snabbt kan få kontakt med 
omvärlden understryker Karin Åström i sin sammanfattning kring turismdagarna. 

 
 


